



# ST. FRANCIS XAVIER'S COLLEGE

45, Sycamore Street, Taikoktsui, Kowloon, Hong Kong.

Tel.: (852)2393-2271 Fax.: (852)2391-6101

<http://www.sfxc.edu.hk>

本校檔案：20210416a

各位家長：

## 校曆表及上課天的更新

由於疫情反覆，本校按照教育局指引作出相應安排。現請注意下列兩項更新資料。

### 甲、更新校曆表

為了減低感染風險，本校將取消水運會、陸運會及校慶日活動。校曆表更新如下：

1. 5月6日、6月4日、6月9日至6月11日改為常規上課日。請參閱校曆表更新版了解所屬循環日。
2. 本學期將延至7月16日完結，當天派發成績表。期終考試則改在6月15日開始。
3. 7月7日至7月30日（7月21日除外）將舉行中四級及中五級補課（共16天），兩級學生必須出席，詳情容後公布。

請參閱附上的校曆表更新版了解上述安排。

### 乙、配合 2021 香港中學文憑考試

為能在安全環境舉辦文憑試，教育局、考評局及衛生防護中心向全港中學發布相關指引。而本校將在4月26日（循環日1）至5月3日（循環日6），以及在5月5日（循環日1）、5月12日（循環日5）及5月17日（循環日1）借出場地舉行文憑試，故上述9天會將改為網上授課。請督促子弟按照網課時間表（上午8時10分至下午1時）準時上課。

前述各項，敬請垂注。順祝

安康

聖芳濟書院校長  
姚廣智啟

2021年4月16日



# ST. FRANCIS XAVIER'S COLLEGE

45, Sycamore Street, Taikoktsui, Kowloon, Hong Kong.

Tel.: (852)2393-2271 Fax.: (852)2391-6101

<http://www.sfxc.edu.hk>

---

School File Number: 20210416a

Dear parents,

## **Amendments on school calendar and lesson arrangement**

In view of the recent volatile development of the epidemic, the school has made a series of new arrangements adhering to instructions from the EDB. Please pay attention to the following two important announcements.

### **A. Amendments to the school calendar**

To reduce the risk of cross-infection, several school events have to be cancelled, including the Swimming Gala, Athletics Meets and the student activities for the Champagnat Day. As a result, the following amendments are made to the school calendar.

- A1. 6<sup>th</sup> May, 4<sup>th</sup> June, and 9<sup>th</sup> to 11<sup>th</sup> June are now regular school days. Please check the updated calendar for their cycle day numbers.
- A2. The school term has been extended to 16<sup>th</sup> July 2021 (Friday). The final exam will begin on 15<sup>th</sup> June and the Report Day is rescheduled to 16<sup>th</sup> July.
- A3. The Compulsory Lessons for F.4 and F.5 has been scheduled to 7<sup>th</sup> until 30<sup>th</sup> July with the exception of 21<sup>st</sup> July (16 days in total). The details of the arrangement for Compulsory Lessons will be announced later.

Please refer to the attached school calendar for details.

### **B. Special arrangement for the smooth running of the HKDSE**

To prepare for the HKDSE 2021, the EDB, HKEAA and CHP have issued new instructions for schools to help conduct the DSE in a safe manner. For us, the school will be used as exam venue for DSE Core Subjects from 26<sup>th</sup> April (Day 1) to 3<sup>rd</sup> May (Day 6) and DSE subjects on 5<sup>th</sup> (Day 1), 12<sup>th</sup> May (Day 5) and 17<sup>th</sup> May (Day 1). All face-to-face instruction has to be suspended temporarily during the above period. All lessons will be conducted online using Zoom. Please instruct your son(s) to follow the previous Zoom timetable (from 8:10 am to 1:00 pm daily) to attend lessons punctually.

Thank you very much for your attention.

Yours faithfully,

IU Kwong Chi  
Principal